

# Motions

**Wednesday, 26th September, 1990**

**No. 1.**

**By the Honourable Senator Hastings:**

18th April, 1989—That the Standing Senate Committee on legal and Constitutional Affairs be authorized to examine and report upon the Fourteenth Annual Report of the Correctional Investigator for the period June 1, 1986 to May 31, 1987, and other investigation reports by the Correctional Investigator; and

That the Committee present its Report no later than December 31, 1989.

**No.2.**

**By the Honourable Senator Doody:**

23rd May, 1990—That the Special Committee of the Senate, appointed November 9, 1989, to inquire into and report on the allegations that have been made about the propriety of the conduct of the Honourable Senator Cogger in the context of appropriate standards of conduct for appropriate standards of conduct for Members of the Senate, be instructed to suspend its proceedings until further instructions are received from the Senate.

**No.3.**

**By the Honourable Senator Leblanc (Saurel):**

25th September, 1990—That the Standing Senate Committee on National Finance be authorized to examine and report upon the subject-matter of *An Act to amend the Income Tax Act and related Acts*, S.C. 1990, c. 35, and the regulations made pursuant thereto.

*All questions will appear on the Order Paper of the first sitting day of each week.*

**No. 46.**

**By the Honourable Senator Marshall:**

25th September, 1990—Are pensioners training regulations for veterans of World War II still in effect and if so: (i) how many veterans are participating thereunder; (ii) are any applications pending; (iii) if the answer is positive how long have they been on file; and (iv) what is the number of staff on strength of DVA who are responsible for pensioner's training?

**Le mercredi 26 septembre 1990**

**N° 1.**

**Par l'honorable sénateur Hastings:**

18 avril 1989—Que le Comité sénatorial permanent des affaires juridiques et constitutionnelles soit autorisé à étudier le quatorzième Rapport annuel de l'Enquêteur correctionnel, pour la période allant du 1<sup>er</sup> juin 1986 au 31 mai 1987, et autres rapports d'enquête établis par l'Enquêteur correctionnel; et

Que le Comité fasse rapport au Sénat au plus tard le 31 décembre 1989.

**N° 2.**

**Par l'honorable sénateur Doody:**

23 mai 1990—Que le Comité spécial du Sénat, institué le 9 novembre 1989 pour faire enquête et rapport sur les allégations qui ont été faites à propos de la justification de la conduite de l'honorable sénateur Cogger dans le contexte de normes de conduite appropriées touchant les membres du Sénat, soit chargé de suspendre ses travaux jusqu'à nouvel ordre du Sénat.

**N° 3.**

**Par l'honorable sénateur Leblanc (Saurel):**

25 septembre 1990—Que le Comité sénatorial permanent des finances nationales soit autorisé à examiner la teneur de la *Loi modifiant la Loi de l'impôt sur le revenu et d'autres lois connexes*, L.R.C. 1990, c. 35, ainsi que les règlements établis en application de cette loi, et à en faire rapport.

*Toutes les questions figureront au Feuilleton du premier jour de séance de chaque semaine.*

**N° 46.**

**Par l'honorable sénateur Marshall:**

25 septembre 1990—Le Règlement sur la formation des pensionnés applicable aux anciens combattants de la Seconde Guerre mondiale est-il toujours en vigueur et dans l'affirmative: i) combien d'anciens combattants s'en prévalent; ii) y a-t-il de nombreuses demandes en attente; iii) dans l'affirmative, depuis combien de temps le sont-elles; et iv) combien d'employés du ministère des Anciens combattants sont chargés de la formation des pensionnés?

# Questions